Mr. Back Two, Achim Bürckbüchler, the young-at-heart, fresh singer-songwriter, who brings his heart and soul and his acoustic guitar, plays his way into the hearts of the audience with his own songs from his new album, sometimes calm and sometimes rocky, perfectly complemented by the interpretation of his musical heroes of the 60s and 70s, with stunning authenticity and daring determination.
The musician stands for honest, handmade music in his performances. However, it is his warmth, sympathy and humor that emanate from the singer, and his voice and the emotional but also infectious melodies with their catchy choruses and earworm potential, that make them special experiences.
He engages with his audience, reacts spontaneously to their mood with his songs, creates a personal atmosphere through funny puns or direct address and encourages people to sing along, true to his motto “Happy Together”!



M. Back Two, Achim Bürckbüchler, l’auteur-compositeur-interprète resté jeune qui apporte son cœur  et son âme avec sa guitare acoustique, se joue dans les cœurs du public avec ses propres chansons de son nouvel album, tantôt calmes, tantôt rock, et parfaitement complétées par ses interprétations de ses héros musicaux des années 60 et 70, de manière authentique et avec une détermination audacieuse.
Le musicien défend une musique honnête et artisanale dans ses prestations musicales sur scène. Cependant, ce n’est que grâce à la chaleur, à la sympathie et à l’humour que dégage le chanteur, et avec sa voix et ses mélodies émouvantes et engageantes, avec des refrains accrocheurs et sa musique entraînante qu’elles deviennent des expériences particulières.
Le chanteur répond au public, réagit spontanément à son humeur avec ses chansons, crée une atmosphère personnelle à travers ses jeux de mots ou ses adresses directes et l’encourage à chanter avec lui, fidèle à sa devise « Ensemble on est plus heureux » !
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